
New World CLUB Membership Information Update Form
New World CLUB 會員資料更新表格
Please mail completed form to New World CLUB, 30/F, New World Tower, 18 Queen’s Road Central, Hong Kong.
請將已填妥的表格郵寄至香港中環皇后大道中18號新世界大廈30樓New World CLUB。

Member Name 會員姓名 Member Number 會員號碼

MEMBER INFORMATION 會員資料

CHANGE OF CONTACT INFORMATION 更新聯絡資料

Purchased / Currently Rented^ Property (Residential property solely or jointly developed by New World)**
購入 / 現時租住^物業(由新世界發展或參與發展的住宅物業)**

1
Purchased 購入
Rented 租住

2
Purchased 購入
Rented 租住

3
Purchased 購入
Rented 租住

Property
物業名稱

Tower
期數

Floor
樓層

Flat
室

Year of Purchase / Rental
購入 / 租住年份

^ Tenants please submit a copy of the relevant tenancy agreement for membership application. 租戶請提交有關租約副本以供申請會籍之用。
** If the purchaser, owner or tenant is a company, please submit a copy of Form X/D2/AR1 filed with the Companies Registry showing you as a director of the company.
如買家、登記業主或租戶是公司，請提交公司註冊署存檔之表格X/D2/AR1之副本以證明閣下為該公司之董事。

You shall prove your eligibility at the time of submission of application. The records from Land Registry and/or Companies Registry and the information stated thereon shall, except manifest error, be conclusive.
閣下須證明其於提出申請時乃符合資格。除非有明顯錯誤，以公司註冊署及/或土地註冊署的紀錄及當中資料為準。

Please check the appropriate box and fill in the required information.
請於適當的空格內加上剔號及填上需更新的資料。

CHANGE OF COMMUNICATIONS PREFERENCE 更新通訊喜好

UPDATE ON PROPERTY PURCHASE / RENTAL INFO 更新物業資料

OTHER UPDATES 更新其他資料

E-mail Address 電郵地址*

Please specify 請註明

Communication Address 通訊地址+

District 地區 Postal Code 郵政編號 Country 國家
+ If Communication Address is different from the specified purchased/rented property under <Property Details>, please provide address proof for verification.
如通訊地址與<物業詳情>中所提供的購入或租住之物業不同，請提交有關之地址證明。

Telephone No. 電話號碼*

Mobile Phone 手提 Home 住宅 Office 辦公室

By E-mail 電子郵件 By Telephone 電話 By SMS 手機短訊By Post 郵寄

Preferred Written Language 書寫語言選擇

English 繁體中文 简体中文

Preferred Spoken Language 會話語言選擇

English 廣東話 普通话

If you DO NOT wish to receive New World CLUB / New World Group’s promotional news and offers through a certain channel, please check the appropriate box(es) below.
請選擇閣下不希望收到New World CLUB或新世界集團最新推廣及優惠資訊的渠道。

會員簽署 Signature of member 遞交日期 Date of submission

www.newworldclub.com.hk           Enquiry (852) 2138 3311V201211


